

Waiving all tickets restrictions issued From-To Sudan		إلغاء كافة القيود لجميع التذاكر الصادرة من إلى السودان	
التاريخ / Date 04 JUN 2019	الرقم المرجعي / Reference 201906041	تاريخ التطبيق / Effective date 03 JUN 2019	
<p>Due to the current situations in Sudan, it has been decided to waive all tickets restrictions/fees (Rebooking / Reroute / Refund and No-Show) issued with confirmed reservation From/To (Sudan)</p> <p>- It's allowed to reroute and change the final destination named on the ticket for Saudia operated flight from-to Sudan only, without collecting any fees or difference.</p> <p>Example: original ticket JED - PZU change to be JED - KRT without collecting any fees or difference.</p> <p>from 03 JUN 2019 until further notice</p>		<p>نظراً للاوضاع الحالية في السودان، فإنه تقرر إعفاء جميع التذاكر الصادرة بحجز مؤكد من إلى السودان (من جميع القيود والغرامات عند) إعادة الحجز / تغيير خط السير / الاسترداد / التخلف عن الرحلة</p> <p>- يسمح بتغيير خط السير للوجهة النهائية المحددة بالتذكرة للرحلات المشغلة بواسطة السعودية من إلى السودان فقط دون تحصيل رسوم أو فرق سعر.</p> <p>مثال : التذكرة المؤكدة الحجز من جدة - بورتسودان يسمح بتغيير التذكرة لتصبح جدة - الخرطوم دون تحصيل أي رسوم أو فرق سعر.</p> <p>وذلك من تاريخ 3 يونيو 2019م وحتى إشعار آخر</p>	

If you have any questions or comments on this Bulletin, please contact SAUDIA manager in your area

This bulletin is for private internal distribution only and may not be published under any circumstances or traded outside the network of travel agencies.

تعتبر هذه النشرة ملزمة التطبيق، ويمنع منعاً باتاً نشرها أو تداولها خارج إطار وكالات السفر والسياحة.